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Vastgesteld verslag vergadering Algemeen Bestuur ODIJ

Geachte commissieleden,

Conform eerdere afspraak dit jaar doe ik u hierbij het vastgestelde verslag 
toekomen van de vergadering 14 oktober 2015 van het Algemeen Bestuur van de 
Omgevingsdienst IJmond.

Dit verslag is in de vergadering van het Algemeen Bestuur van 16 december jl. 
ongewijzigd vastgesteld.

Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden 
Stadhuis, Grote Markt 2 Haarlem - Telefoon 14 023



odijmond
OMGEVINGSDIENST IJMOND

Notulen AB vergadering d.d. 14 oktober 2015

Aanwezig:
de heer T. De Rudder 
de heer F. Bal 
de heer FJ. A. Frowijn 
de heer T.PJ. Talsma 
de heer M.T.A. Hegger 
mevrouw A. Zeeman 
de heer H. Wijkhuisen 
de heer S. Gelik 
de heer P.N.M. Meiland 
de heer C, Romeijnders 
de heer L.A. Pannekeet 
mevrouw H. Donker 
mevrouw M. Krul 

Afwezig:
de heer B.B. Schneiders 
mevrouw C.Y. Sikkema 
de heer J.N. Schouten

gemeente Beverwijk 
gemeente Velsen 
gemeente Heemskerk 
provincie Noord-Holland 
gemeente Purmerend 
gemeente Beemster 
gemeente Velsen 
gemeente Velsen 
gemeente Beverwijk 
gemeente Heemskerk 
Omgevingsdienst IJmond 
Omgevingsdienst IJmond 
Twijnstra Gudde

gemeente Haarlem 
gemeente Haarlem 
gemeente Uitgeest

01. Opening en mededelingen
De heer De Rudder opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een 
aantal afzeggingen: mevrouw Sikkema, de heer Schneiders en de heer Schouten. 
Mevrouw Sikkema heeft een schriftelijke reactie op een aantal agendapunten 
gegeven, dat bij de behandeling van betreffende agendapunten zal worden 
meegenomen. In verband met de aanwezigheid van mevrouw Krul van Twijnstra 
Gudde (TG) wordt agendapunt 3 naar voren gehaald en als eerste behandeld.

03. Rapportage Twijnstra Gudde
Mevrouw Krul geeft een korte presentatie over de rapportage "Dkmoment 2015". 
Tijdens de presentatie wordt de mogelijkheid geboden om vragen te stellen. De 3 
belangrijkste constateringen van TG betreffende de benchmark zijn:

OD IJmond doet het goed in vergelijking met andere omgevlngsdiensten 
Weerstandsvermogen: volgens de criteria die gelden voor dit type organisatie en 
de risico-inventarisatie die is uitgevoerd, is een toename noodzakelijk 
Er komen veel veranderingen op OD IJmond af, die vooral kansen bieden, mits ze 
tijdig en weloverwogen worden geïncorporeerd.

De heer Meijland vraagt om een uitleg van de Monte-Carlosimulatie. Mevrouw Krul 
antwoordt dat deze term is afgeleid van het casino uit Monte Carlo en refereert aan 
de manier waarop voor elke nieuwe simulatie de startcondities worden bepaald, uit
gaande van een verzameling van reëel te verwachten condities. Bij deze reken
methodiek worden 10.000 simulaties uitgevoerd, oftewel er zijn 10.000 jaren 
benaderd door kans en omvang van de geïnventariseerde risico's te bepalen. Hier
door krijg je helder wat de kansen zijn en de bandbreedte waarbinnen iets voorkomt. 
De heer Romeijnders merkt op dat naar zijn mening de invoer van de simulatie 
bepalend is voor de uitkomst. Vervolgens vraagt de heer Romeijnders wat de drie 
belangrijkste veranderingen zijn waar we als dienst de komende drie tot vier jaar 
antwoord op moeten hebben. Mevrouw Krul noemt in ieder geval de Wet VTH als 
een belangrijke verandering, wat tot gevolg heeft dat de contractgemeenten voor 
het basistaken-pakket moeten toetreden tot de Gemeenschappelijke Regeling OD 
IJmond.
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Daarnaast is de inwerkingtreding van de Omgevingswet per 1 januari 2018 een 
belangrijke verandering. Vervolgens vertelt mevrouw Krul over de drie 'K's; Kwaliteit, 
Kosten en Kwetsbaarheid.

Kwaliteit:
Ten aanzien van de kwaliteit is opvallend dat de afstemming tussen OD IJmond en 
haar deelnemers over de werkzaamheden goed verloopt. Denk hierbij aan de 
aanwezigheid van medewerkers in de gemeenten zelf (de zgn. schakelfunctionaris). 
Een aandachtspunt bij kwaliteit is het gebrek aan integraliteit.
Kosten:
Omgevingdienst IJmond komt goed uit de vergelijking met andere omgevings- 
diensten. De klanten zijn tevreden over de vergelijking prijs en kwaliteit en men 
ervaart voldoende transparantie; er is vooraf inzicht in de werkzaamheden, 
flexibiliteit bij inpassing en periodieke afrekening.
Kwetsbaarheid:
De kwetsbaarheid in taakuitoefening is gereduceerd. OD IJmond voldoet aan de 
robuustheid die landelijk van een omgevingsdienst wordt vereist. De organisatie 
kent een productieve houding en het risico is dat partners alleen afwachten en 
(ver)oordelen.

Als voorbeeld noemt mevrouw Krul de aanpassing van de GR. De heer Bal deelt 
mede zich niet in dit voorbeeld te herkennen. Anderhalf jaar geleden is dit al aan
hangig gemaakt in de gemeenten zelf in het kader van de Kadernota Verbonden 
Partijen. Mevrouw Zeeman geeft aan dat zij ten aanzien van het onderwerp 
Omgevingswet graag meegenomen wil worden in het proces om geen "hapklare 
brokken" aangeboden te krijgen". De heer Gelik heeft enkele vragen. O.a. welke 
vervolgstappen er genomen gaan worden ten aanzien van het rapport. En m.b.t. 
het weerstandsvermogen is de vraag, op basis waarvan een dotatie van € 60.000 
is bepaald. De derde vraag betreft het besluitpunt. Volgens de heer Gelik had het 
rapport ter kennisname aangeboden dienen te worden aan het Algemeen Bestuur 
met het besluitpunt om de aanbevelingen en inhoud ervan te onderschrijven.
Mevrouw Sikkema (schriftelijke inbreng) merkt op dat zij ervan uit gaat dat de extra 
dotatie van € 60.000,- die nodig is om een voldoende weerstandsvermogen te 
hebben, wordt voldaan uit het geraamde positieve saldo van de begroting voor 2015. 
Wat dus betekent dat hiervoor door de betrokken gemeenten geen extra stortingen 
hoeven te worden gedaan. Het uitgangspunt is inderdaad de algemene reserve aan 
te vullen vanuit positieve saldi van de OD IJmond zelf tot de door TG aangegeven 
benodigde hoogte. Gezien de prognose voor geheel 2015, is onze verwachting dit 
gedeeltelijk of volledig vanuit het positieve saldo 2015 te kunnen realiseren. De 
gemeenten wordt niet gevraagd hierin bij te dragen.
Besluit AB-2015-010: Het Algemeen Bestuur besluit kennis te nemen van het 
rapport "IJkmoment 2015" en de aanbevolen punten verder uit te laten werken 
door de directeur en een terugkoppeling hiervan te geven in het AB overleg van 
16 december.

Mevrouw Zeeman vraagt mevrouw Krul hoe de samenwerking met OD NZKG zich 
verhoudt tot de constatering dat de klanten tevreden zijn over de verhouding prijs- 
kwaliteit en daar zo min mogelijk in veranderd moet worden. Het beeld van TG is dat 
de OD IJmond bedrijfsmatig werkt, een goede prijs- kwaliteitverhouding heeft. Voor 
een dienst als OD NZKG zou het goed zijn wanneer de IJmondse manier van werken 
geëxporteerd wordt. De heer Hegger vraagt mevrouw Krul hoe de andere omgevings- 
diensten gefinancierd zijn.
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Mevrouw Krul geeft aan dat er een ontwikkeling in de financiering van 
omgevingsdiensten is te zien. Het le niveau is als de OD begint; partijen brengen 
mensen en taken in volgens de oude normen van de latende organisaties. Vervolgens 
krijgt de OD een efficiencytaakstelling mee.
In 2e niveau stellen omgevingsdiensten een PDC op.
Op het 3e niveau bieden omgevingsdiensten pakketten en taken aan en wordt het 
servicelevel omhoog gebracht, wat vertrouwen vereist. OD IJmond bevindt zich op 
het 3e niveau. De heer Pannekeet vult aan dat 12 van de 18 gemeenten van OD 
IJmond alle milieutaken bij de dienst heeft ondergebracht en geen eigen milieu
ambtenaar meer in dienst heeft, die feitelijk bezig is met het controleren van het 
werk van de dienst. De efficiency wordt gecreëerd, minder in het VTH proces en 
meer op het beleidsmatige niveau.

Als voorbeeld noemt de heer Pannekeet het Schipholoverleg, waarin voorheen 6 
gemeenten zich lieten vertegenwoordigen door hun eigen ambtenaar en nu slechts 
één persoon de 6 gemeenten vertegenwoordigt. Mevrouw Zeeman vraagt naar het 
effect van de DVO gemeenten, indien zij toetreden tot de GR. Als DVO partners 
eigenaar worden, verandert de verhouding. Mevrouw Krul wordt bedankt voor de 
presentatie, waarna zij de vergadering verlaat.

02. Notulen AB vergadering 03 juli 2015
Naar aanleiding van de notulen verduidelijkt de heer Hegger wat hij heeft bedoeld 
met zijn opmerking onder punt 3; le Bestuursrapportage. De heer Hegger vindt het 
wenselijk dat in de nieuwe Gemeenschappelijke Regeling het ambtelijk vooroverleg 
wordt geregeld, zodat de onderwerpen meer gedragen aan de orde zullen komen.
Dit wordt door mevrouw Zeeman beaamd. Bes/uit: De notulen worden ongewijzigd 
door de vergadering vastgesteld.

04. Voortgang pilots NZKG+
De voortgang van de pilots zou besproken worden in het Bestuurlijk Kernteam van 14 
oktober. Deze vergadering is echter geannuleerd. De heer Talsma zegt toe dat hier zo 
spoedig mogelijk een nieuwe afspraak voor wordt gemaakt.
De heer De Rudder vat samen dat er in het Bestuurlijk Akkoord verschillende 
stepping stones zijn beschreven; waaronder de manier van werken en de prijs- 
kwaliteitverhouding. In 2014 is er veel discussie geweest over de structuur. Deze 
discussie heeft niet geleid tot het meer samengaan, danwel het meer samenwerken. 
Om die reden is ervoor gekozen om de focus op de inhoud te leggen, waarbij de 
centrale vraag is of er vakinhoudelijk van elkaar nog wat te leren valt. De heer 
Meijland merkt op dat er bij de pilot vergunningverlening niet veel verschil is in de 
werkwijze en dat bij de pilot toezicht en handhaving, OD NZKG kan leren van de OD 
IJmond. De heer De Rudder bevestigt dit en geeft aan dat de pilots over het 
algemeen als positief zijn ervaren. Doordat ambtenaren eikaars gezicht kennen, 
wordt er sneller contact gezocht. De heer Hegger informeert hoe het met de 
ambtelijke en bestuurlijke fusies zit als stepping stones; of zijn deze punten komen te 
vervallen. De heer De Rudder vertelt dat het nu over de inhoud gaat en niet over de 
prijs- kwaliteit. Het doel van de vraag is of het doel van de ambtelijk en bestuurlijke 
fusie omgezet moet worden in het bereiken van een level playing field. Gaan we nu 
de samenwerking uitwerken of gaan we op een andere manier een level playing field 
bereiken.
Besluit: Het bestuur neemt kennis van de voortgang van de pilots NZKG+, besluit 
AB 2015-011. Dit agendapunt komt eveneens terug op het AB overleg in december.
Actiepunt OD IJmond.
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05. Controleprotocol accountantscontrole jaarrekening 2015
De heer Romeijnders vraagt zich af wat er in de artikelen vijf, zeven en acht staat, en 
of de verwijzing actueel is (pagina 5 van het controleprotocol). De heer Pannekeet 
zegt toe dit uit te zullen zoeken en komt hier op terug.
Besluit: het controleprotocol jaarrekening 2015 wordt door de vergadering van het 
algemeen bestuur vastgesteld, besluit: AB 2015-012.

06. Definitieve keuze nieuwe accountant
Besluit: De vergadering van het algemeen bestuur stelt het besluit 2015-013 vast.

07. Voortgang Energietop 18 juni 2015
De vergadering van het algemeen bestuur neemt kennis van de voortgang van de 
Energietop 2015 en stelt het besluit AB 2015-014 vast.

08. Aanpassingen CAR/UWO januari tot en met juli 2015
Mevrouw Sikkema (schriftelijke inbreng) zou graag zien dat inzichtelijk wordt 
gemaakt wat de financiële gevolgen zijn van deze aanpassingen in de CAR-UWO.
De aanpassingen in de CAR-UWO januari tot en met juli 2015 hebben géén financiële 
gevolgen voor Omgevingsdienst IJmond. Aktiepunt OD IJmond. Zij is verder 
akkoord met de vaststelling van dit agenda-punt. Besluit: De vergadering van het 
algemeen bestuur stelt het besluit AB 2015-015 vast.

09. Rondvraag en Sluiting
De heer Romeijnders informeert in hoeverre OD IJmond ook kijkt naar de cumulatie 
van geluid in de wijk Broekpolder.
De heer Pannekeet geeft aan dat de Omgevingswet de mogelijkheid biedt om 
integraal te kijken naar dit soort problematiek. Naar aanleiding hiervan deelt de heer 
Pannekeet mede dat er 27 november a.s. een bestuurlijke conferentie wordt belegd 
over de Omgevingswet en dat hiervoor de wethouders RO en milieu van de 18 
gemeenten zijn uitgenodigd.
De heer Hegger geeft aan niet aanwezig te kunnen zijn bij de bestuurlijke conferentie 
en vraagt of het mogelijk is zich ambtelijk te laten vervangen. Mevrouw Zeeman deelt 
mede dat zij ook niet bij de conferentie aanwezig kan zijn. De afspraak wordt 
gemaakt om eerst te kijken of men zich bestuurlijk en dan eventueel ambtelijk kan 
laten vervangen.
De heer De Rudder deelt mede dat in het Bestuurlijk Platformoverleg van 2 oktober jl. 
is afgesproken dat de DVO gemeenten toetreden tot de GR OD IJmond in verband 
met de Wet VTH. De streefdatum van toetreding is 1 juli 2016.

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng.
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur op 16 december 2015,

namens,

de voorzitter, de secretaris, directeur,

T. De Rudder L.A. Pannekeet
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